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Αιτήματα προς την ΕΣΕΠΕ και τη ΔΕΠ 

Το Υπουργείο Παιδείας αποφάσισε ότι οι σχολικές μονάδες της Πρωτοβάθμιας ανοίγουν 

από 11/1. Οι ανακοινώσεις αυτές, δεν συνοδεύτηκαν από κανένα απολύτως ουσιαστικό μέτρο για 

την ασφαλή λειτουργία των σχολείων. Δημοτικά και Νηπιαγωγεία ανοίγουν όπως ακριβώς 

έκλεισαν ενώ η πανδημία είναι ξανά σε ανοδική πορεία. Τα επιδημιολογικά δεδομένα παραμένουν 

επικίνδυνα, η διαχείριση της πανδημίας είναι φανερό ότι έχει ξεφύγει, η διενέργεια εμβολιασμού 

του πληθυσμού καθυστερεί και... η κυβέρνηση αποφασίζει το άνοιγμα των σχολείων με τον ίδιο 

ακριβώς τρόπο που έγινε και τον Σεπτέμβριο, προσαρμόζοντας τις προτάσεις της επιτροπής 

λοιμωξιολόγων σύμφωνα με τις εκάστοτε επιδιώξεις της.  

Στην πραγματικότητα, δεν υπάρχει κανένα απολύτως σχέδιο που να δίνει τις στοιχειώδεις 

εγγυήσεις ότι τα σχολεία θα παραμείνουν ανοιχτά. Το αντίθετο. Φαίνεται πως μέχρι το καλοκαίρι, 

το μόνο σχέδιο που υλοποιείται είναι ότι τα σχολεία θα…ανοιγοκλείνουν. 

Από την πλευρά μας, διεκδικούμε σχολεία ανοιχτά και ασφαλή! 

Το εκπαιδευτικό κίνημα τοποθετήθηκε και διεκδίκησε από την πρώτη στιγμή το ασφαλές 

άνοιγμα των σχολείων και την παρουσία των μαθητών και εκπαιδευτικών στο φυσικό τους χώρο. 

Από το Σεπτέμβρη οι Σύλλογοι Εκπαιδευτικών με ανακοινώσεις και κινητοποιήσεις, απαιτούσαμε 

το άνοιγμα των σχολείων με ασφαλείς όρους, προτείνοντας συγκεκριμένα μέτρα για να 

εξασφαλιστεί η συνεχής και ομαλή λειτουργία.  

Συνεχίζοντας σε αυτή την κατεύθυνση, διεκδικούμε για την ασφαλή λειτουργία των 

σχολείων, τα παρακάτω από το Δήμο Νέας Σμύρνης, την ΕΣΕΠΕ και τη ΔΕΠ: 

 Να αναλάβει ο Δήμος την οργάνωση και πραγματοποίηση δωρεάν τέστ σε όλους τους 

εκπαιδευτικούς, σε τακτά χρονικά διαστήματα. 

 Σε περίπτωση κρούσματος, την άμεση απολύμανση ΟΛΗΣ της σχολικής μονάδας (όχι 

μόνο της αίθουσας του τμήματος που έχει το κρούσμα).  

 Να απαιτήσει και ο Δήμος παρουσία ειδικού κλιμακίου του ΕΟΔΥ/δήμου για μαζικά τεστ σε 

κάθε σχολείο που εμφανίζεται κρούσμα, ιχνηλάτηση επαφών και απευθείας δωρεάν τεστ 

για όλο το προσωπικό της σχολικής μονάδας.  

 Ενίσχυση του προσωπικού καθαριότητας προκειμένου τα σχολεία να καθαρίζονται σε όλη τη 

διάρκεια της λειτουργίας τους. Είναι γνωστό ότι εάν ανοίξουν και τα σχολεία της δευτεροβάθμιας, 

θα υπάρχει και πάλι πρόβλημα με ανεπαρκή αριθμό καθαριστριών/των. 

 Πλήρης και διαρκής εξοπλισμός με αντισηπτικά-απολυμαντικά-καθαριστικά-χλωρίνη-είδη 

φαρμακείου  



Επιπλέον, επειδή εκτιμούμε ότι με την πολιτική διαχείρισης της πανδημίας που 

υλοποιείται από την κυβέρνηση, είναι πολύ πιθανόν να κλείσουν ξανά τα σχολεία, ζητάμε 

να αξιοποιηθεί αυτό το διάστημα για να ολοκληρωθεί και να επεκταθεί το πρόγραμμα 

εξοπλισμού των σχολικών μονάδων  με τάμπλετ και λάπτοπ.  

Η αρχικός αριθμός που εγκρίθηκε ήταν 60 τάμπλετ για όλα τα σχολεία της πρωτοβάθμιας.  

Ο αριθμός αυτός είναι πολύ μικρότερος των αναγκών. 

Τα αιτήματα των σχολείων είναι τα παρακάτω:  

1ο Δημοτικό , 15 τάμπλετ 

2ο Δημοτικό, 7 τάμπλετ 

3ο Δημοτικό, 9 τάμπλετ 

4ο Δημοτικό, 11 τάμπλετ 

5ο Δημοτικό 0 τάμπλετ 

6ο Δημοτικό, 8 τάμπλετ 

7ο Δημοτικό, 30 τάμπλετ 

12ο Δημοτικό, 10 τάμπλετ 

13ο Δημοτικό, 8 τάμπλετ 

Δημ. Σχ. Αγ. Ανδρέα, 9 τάμπλετ 

ΣΥΝΟΛΟ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ: 107 

1ο Νηπιαγωγείο 3 τάμπλετ και 2 λάπτοπ 

3Ο Νηπιαγωγείο, 2 λάπτοπ 

4ο Νηπιαγωγείο 2 λάπτοπ 

5ο Νηπιαγωγείο 6 τάμπλετ και 3 λάπτοπ 

10ο Νηπιαγωγείο 6 τάμπλετ και 2 λάπτοπ 

ΣΥΝΟΛΟ ΝΗΠΙΑΓΩΓΕΙΩΝ 15 ΤΑΜΠΛΕΤ ΚΑΙ 11 ΛΑΠΤΟΠ ΓΙΑ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΟΥΣ 

Παρακαλούμε να προχωρήσει η διαδικασία για την αγορά του συνόλου τους εξοπλισμού που είναι 

απαραίτητος. Επίσης, θα θέλαμε να μας ενημερώσετε σχετικά με την κατανομή των 60 τάμπλετ 

που αποφασίστηκε ότι θα αγοραστούν άμεσα.  

Περιμένουμε τις απαντήσεις σας.  

Ευχαριστούμε 

 


